# CHLORINE DIOXIDE AIR DISINFECTANT- chlorine dioxide air disinfectant powder Chengdu Xinyi Kaiwei Medical Equipment Co., Ltd.

Disclaimer: This drug has not been found by FDA to be safe and effective, and this labeling has not been approved by FDA. For further information about unapproved drugs, click here.

-----

store in dark, cool, dry,ventilated\_place, do not contact with acid, organic matter, inflammables and other strong reducing agent or storage together

Anhydrous sodium sulfate

Calciun chloride

Sodium bisulfate

Sodium chlorite

Open the box and aluminum foil bag, according to the configuration of 1m/unit enclosed space, the operation time is 1h

Chlorine Dioxide

keep out of reach of children

Disinfection

Sterilization

- 1. External disinfectant should not be taken orally; Keep out of reach of children;
- 2. Should not be mixed with other disinfectants, alkali or organic matter;
- 3. This product can bleach, It shall not be used for disinfection of metal articles;
- 4. Avoid contact with skin and inhalation of high concentration disinfectant;
- 5. The product should be kept away from fire and heat source;
- 6. Do not use in wet places such as rain, high temperature and places with long time sun exposure;
- 7. Do not breathe near the nose or directly;
- 8. If the disinfectant accidentally touches, the eyes, rinse with water immediately, or seek medical advice in severe cases.









avaions, submodiests, termines and other places bussed (Span the box and administration to Disp, according to the configuration of 1 m/lunt enclosed space, the operation there is to Police to the configuration of the mixed with other disinfections, alkalis or organize matter.

3. This product can billionally shall not be used for disinfection of mainlaid colors.

4. Avoid contact with skin and inhalation of high concentration disinfectant:

source;
6. Do not use in wet places such as rain, high temperature and places with long time sun exposure;

Do not breathe near the nose or directly:
 If the disinfectant accidentally touches the eyes, rinse with water immediately, or seek medical advice in severe cases.



# AIRDEFENDER®

[氧化氯空气消毒粉 chlorine dioxide air disinfectant





气消毒粉 air disinfectant

**长额的**dioxide ai

二氧化 chlorine dio

杀菌・消毒











毒粉 【剂型、規格】粉剂、6.5g/盒 【主要有效成分及其含量】二氧化氢、≥2% (m/m) (以二氧化氢总释放量计)

【条灭微生物类别】对空气中细菌有杀灭作

【使用范围】用于医院、办公室、会议室、宾 馆、学校、航空、汽车、家庭等场所的空间消 【使用方法】拆开外盘和铝箔袋、按照封闭空 问1m\*/个配置、作用时间1h。

[注意事項]

北原申収息1. 外用消毒剂、不得口服;置于儿童不易触及 於;

处: 2.不宜与其他消毒剂、碱或有机物混用; 2.本岛有漂白作用,不得用于全属物品消毒; 4.避免高浓度消毒剂接触皮肤和吸入呼吸温; 5.本产品应送离火源、热源; 6.请价便用于侧水等潮湿场所、高温和长时间 自确的场所;

[Product Name] AIRDEFENDER\* chlorine dioxide air disinfectant Gisenscrain (Dosage Form and Specification) Powder, 6.5g/ box [Main Active Ingredients and Contents] chlorine dioxide, \*2% (WW) (in terms of total chlorine dioxide

release) [Class of Killing Microorganisms] kill bacteria in the

Coase of Anima Sections/Institute (1990) and the Section of Anima Sections (1990) and the Section Section (1990) and the Section Section Section (1990) and the Section Section Section (1990) and the Section Section

or organic matter;
3. This product can bleach.It shall not be used for disinfection of metal articles;
4. Avoid contact with skin and inhalation of high concentration insinfectant;
5. The product should be kept away from fire and heat source. Do not use in wet places such as rain, high temperature and places with long time sun exposure;

Do not breathe near the nose or directly.
 If the disinfectant accidentally touches the syes, rinse with water immediately, or seek medical advice in severe cases.

7. 请勿靠近屏子或直接吸入: 8. 如消毒剂不慎接触眼睛,应立即用水冲洗, 严重者应放张。

【株行标准】0/350523506-2.1 【雜春要求】放于避光、阴凉、干燥、通风 效、勿与酸类、有机物、易燃物及其他强还原 剂接触或共同春贮。

(产品责任单位) 名称: 成都信易肌咸医疗器械有限公司 地址: 四川省成都市都江堰市四川都江堰经济 开发区九億大浦13号

【核委托生产企业】 名称: 四川齐力绿源水处理科技有限公司 地址: 四川省成都市都江堰市四川都江堰经济 开发区理华路600号

【生产企业卫生许可证号】

川 (成都-都江堰) 卫済证字 (2019) 第 0001号

[greeculenn standard] 02:0502:0504:051.

[Blorage Requirements] store in dark, cool, dry, ventilated place, do not contact with acid, organic matter, inflammables and other strong reducing agent or storage together [product responsibility well].

Name: chengdu ximylikalwei medical equipment co., LTD.

Address: No.13, Jiuding Avenue, Dujiangyan Economic Development Zone, Chengdu, Sichuan Province



#### CHLORINE DIOXIDE AIR DISINFECTANT

chlorine dioxide air disinfectant powder

D 1 .	T C	. •
Product	Intor	mation

Product Type	HUMAN OTC DRUG	Item Code (Source)	NDC:55090-001
--------------	----------------	--------------------	---------------

Route of Administration TOPICAL

### Active Ingredient/Active Moiety

riour, o ingremiente incore,				
	Ingredient Name	<b>Basis of Strength</b>	Strength	
	CHLORINE DIO XIDE (UNII: 8061YMS4RM) (CHLORINE DIO XIDE - UNII:8061YMS4RM)	CHLORINE DIOXIDE	130 mg in 6.5 g	

#### **Inactive Ingredients Ingredient Name** Strength CALCIUM CHLORIDE (UNII: M4I0 D6 VV5M)

**SODIUM BISULFATE** (UNII: BU8 V88 OWIQ)

SODIUM SULFATE ANHYDROUS (UNII: 36KCS0R750)

**SODIUM CHLORITE** (UNII: G538EBV4VF)

#### **Product Characteristics**

Color	white	Score	
Shape		Size	
Flavor		Imprint Code	
Contains			

### Packaging

_ L u	cing mg			
#	Item Code	Package Description	<b>Marketing Start Date</b>	<b>Marketing End Date</b>
1 N	IDC:EE000 001 01	6 F g in 1 DOTTI E. Type O. Not a Combination Droduct	05/06/2020	

1 NDC:55090-001-01 | 6.5 g in 1 BOTTLE; Type 0: Not a Combination Product | 05/06/2020

### **Marketing Information**

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
unapproved drug other		05/06/2020	

## Labeler - Chengdu Xinyi Kaiwei Medical Equipment Co., Ltd. (550900665)

Establishment					
Name	Address	ID/FEI	<b>Business Operations</b>		
Chengdu Xinyi Kaiwei Medical Equipment Co., Ltd.		550900665	manufacture(55090-001)		